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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 10.02.2021, în şedinţa extraordinară (de îndată) a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 16 din 09.02.2021 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr 

de 10 consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 16/09.02.2021. Lipsește motivat dl. 

consilier Afrăsinei Marian-Mihai care a comunicat că nu poate ajunge la ședință. 

Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport 

hârtie.  

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează:  

 

1. Privind aprobarea taxei speciale de salubrizare SIMD pentru anul 2021, stabilirea 

categoriilor de persoane fizice scutite de la plata taxei speciale de salubrizare SIMD și valoare 

cotizație către ADI Ecoproces Botoșani 

2. Privind aprobarea bugetului provizoriu al Secțiunii Dezvoltare a bugetului local al 

comunei Leorda pentru luna februarie a anului 2021 

3. Diverse 

 

Se supune la vot ordinea de zi care este aprobată cu un număr de 10 voturi din 10 

consilieri prezenți.  

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea taxei speciale de salubrizare SIMD pentru anul 2021, stabilirea categoriilor de 

persoane fizice scutite de la plata taxei speciale de salubrizare SIMD și valoare 

cotizație către ADI Ecoproces Botoșani 

 

Dl. primar – prezintă proiectul de hotărâre. Solicită dlui. Grădinaru să prezinte 

modul de votare de la AGA Ecoproces. 

Dl. Angheluși – spune că toți cei care sunt delegați de consiliu local să ne reprezinte 

undeva trebuie să prezinte o informare la următoarea ședință de consiliu. 

Dl. Grădinaru – precizează că nu a fost informat cu privire la desfășurarea AGA –

ADI Ecoproces. Nu este lămurit cu privire la greutatea mașinilor de gunoi. 

Atrage atenția că la ședința când a fost desemnat ca reprezentant CL Leorda la AGA 

ADI Ecoproces a solicitat să fie chemat când se ridică gunoiul. Este dispus să vină și el, 

pentru verificări. 

Dl. primar – solicită dlui viceprimar să îl sune pe dl. Grădinaru să vină de astăzi 

înainte și el la cântărirea mașinilor cu gunoi. 
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Prezintă poză cum se aduce gunoiul la tomberon, cu căruța, în data de 02.02.2021 de 

către cetățeni din comună, car ulterior spun că ei nu duc gunoi și de ce să plătească. 

Dl. Grădinaru – spune că ar dl. primar trebuia să meargă imediat la fața locului. 

Dl. primar – nu trebuie să merg atât timp cât are reprezentant acolo la ridicare și 

cântărire. Există fotografia ca dovadă. 

Dl. Grădinaru – solicită să îi fie prezentată lista de anul trecut cu cei care beneficiază 

de scutire, considerând că așa trebuie.  

Dl. secretar general – explică dlui. consilier Grădinaru că se aprobă un act normativ 

și nu o listă cu persoane. Persoanele urmează să aducă la primărie documente justificative 

și abia atunci pot beneficia de scutire plată taxă salubrizare. 

Dl. Urigiuc -  prin anii 2016-2020 se strângea o cantitate mai mică de gunoi. 

Deodată, spune dumnealui, a crescut această cantitate, de la an la an. Se întreabă dacă nu 

există interese ascunse, cineva poate beneficia ți câștigă de pe urma acestei creșteri. Sune 

că este totuși o problemă. 

Dl. Angheluși – precizează că și numărul de locuitori a crescut. 

Se supune la vot primul punct al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar 7 voturi 

pentru și 3 abțineri. 

 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 

 

2. Privind aprobarea bugetului provizoriu al Secțiunii Dezvoltare a bugetului 

local al comunei Leorda pentru luna februarie a anului 2021 

Dl. primar – prezintă proiectul de hotărâre. Ministerul Dezvoltării ne-a decontat 

facturi depuse spre decontare în 2020. 

Lucrările sunt efectuate prin lunile iulie-august și ulterior au fost depuse facturile 

spre decontare la minister. 

Doar la Școala Dolina nu s-a decontat integral, aici trebuid să mai punem și din 

bugetul local, lucru aprobat de consiliu local. 

Dl. Grădinaru – întreabă ce se mai plătește el știind că au fost terminate lucrările și 

au fost plătite. 

Dl. primar – explică că lucrările au fost executate în iulie-august și ulterior au fost 

depuse restul facturilor spre decont. Toate facturile și felul de decontare a fost verificat și 

de alte instituții ale statului implicate în aceste lucrări. 

Dl. Angheluși – aceste acte sunt verificate și de alte institții ale statului și primarul 

nu face lucruri necurate, fiind corect. 

Toți locuitorii beneficiază de aceste lucrări si cei care vor fi. 

Dl. Grădinaru – am întrebat doar ce lucrări au fost decontate. 

Dl. primar – dacă dorește dl. consilier poate solicita lămuriri în scris.  

 

Se supune la vot punctul 2 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar de 8 voturi 

pentru și 2 abțineri. 

 Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 
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8. Diverse 

Dl. Grădinaru – apreciază că au fost curățate de zăpadă drumurile. 

Crede că trebuie reluată curățarea acestora și a șanțurilor cu buldo, deoarece sunt 

rămase aluviuni după ninsorile si ploile căzute. De exemplu, în curbă la Cososchi. 

Dl. primar – il întreabă pe dl. Grădinaru dacă, crede că nu rezistă șanțurile. Îl asigură 

că rezistă, fiind executate din beton. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

HAMBURDĂ MIHAI                        LUNGU CORNEL 


